

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVEST BANK Date: 25-06-2025 02:57:10 PM Subject: Extraordinary General Assembly Meeting Results	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاستثماري التاريخ: 25-06-2025 02:57:10 PM الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة غير العادي
The General Assembly of the INVESTBANK held an extraordinary meeting on Wednesday June 25, 2025, at 1:00 PM through (Microsoft Teams) , with an attendance Percentage of 93.161%.and The General Assembly approved the following: 1. The transaction will be executed through the sale of the INVESTBANK's entire capital of (125) million shares (including shares eligible for board membership, reserved shares, and pledged shares) to Bank al Etihad, in exchange for Bank al Etihad's capital increase of (125,203,252) shares allocated to the INVESTBANK's shareholders, each in proportion to their shareholding in the INVESTBANK's capital, as they stand at the end of the day the INVESTBANK's shares are suspended from trading on the stock market for the purpose of executing the deal. 2. Authorizing the Chairman of the Board of Directors to sign on behalf of the Bank all contracts, documents, and correspondence, and to take all legal, administrative, financial, and other measures necessary to implement the decisions of the Extraordinary General Assembly before all parties, and to take the necessary decisions and actions in this regard. The Chairman of the Board of Directors has the authority to delegate whomever he deems appropriate and grant them the right to exercise any of the duties and powers granted to him under this delegation.	عقدت الهيئة العامة لشركة البنك الاستثماري تاريخ 2025/6/25 الساعة الواحدة من بعد ظهر يوم الاربعاء اجتماع غير عادي عبر وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني (مايكرو سوفت تيمز) وبنسبة حضور 93.161% . حيث وافقت الهيئة العامة على ما يلي : 1. سيتم تنفيذ الصفقة من خلال بيع كامل أسهم رأسمال البنك الاستثماري البالغة (125) مليون سهم (بما في ذلك الأسهم المؤهلة لعضوية مجلس الإدارة والأسهم المحجوزة والمرهونة) الى شركة بنك الاتحاد بمبادلتها كأسهم عينية بأسهم زيادة رأسمال بنك الاتحاد البالغة (125,203,252) سهم والمخصصة لمساهمي البنك الاستثماري كل بنسبة مساهمته في راس مال شركة البنك الاستثماري وكما هم في نهاية يوم إيقاف سهم شركة البنك الاستثماري عن التداول في السوق المالي لغايات تنفيذ عملية التملك. 2. تفويض رئيس مجلس الإدارة بالتوقيع نيابة عن البنك على جميع العقود والمستندات والمراسلات واتخاذ كافة الإجراءات القانونية والإدارية والمالية وغيرها اللازمة لتنفيذ قرارات الهيئة العامة غير العادية أمام جميع الجهات واتخاذ ما يلزم من قرارات وتصرفات في هذا الشأن ولرئيس مجلس الإدارة صلاحية تفويض من يراه مناسباً واعطاءه حق ممارسة أي من الاعمال والصلاحيات الممنوحة له بموجب هذا التفويض.
25-06-2025	25-06-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: الاء مرقعة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: الاء مرقعة